
Schriftelijke vragen (conform artikel 45 van het Reglement van Orde) 

 
Geacht college,
 
Zaterdag lazen wij het nieuwsbericht dat het noorden en het oosten van Nederland niet die 
politiecapaciteit heeft die in 2010 is afgesproken. Door politieke keuzes in Den Haag zijn er 
regio's waar meer politiecapaciteit wordt ingezet. Dat gaat ten koste van de leefbaarheid en 
veiligheid van ons platteland. De PvdA in Westerveld maakt zich al langere tijd zorgen over 
de beperkte politiecapaciteit in onze gemeente. 
Het nieuwsbericht zien wij als bevestiging dat er andere keuzes mogelijk zijn. Onze inwoners 
hebben recht op meer politiebescherming dan we tot op heden hebben. 
We hebben daarom de volgende vragen:
 
1. Deelt u de mening dat meer politiecapaciteit gewenst is in onze gemeente? Zo nee, 
waarom niet?
2. Bent u bereid om in VDG-verband op te trekken om in Den Haag te pleiten voor een 
eerlijker verdeling van de politiecapaciteit, zoals destijds afgesproken?
3. Ziet u andere mogelijkheden om deze correcte verdeling te realiseren? Zo ja, welke?
 

Namens de fractie van PvdA Westerveld, 

Ramona Rosener Manz
Jan Puper
6 maart 2023


